To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN PETROLEUM REFINERY Date: 27-10-2025 11:42:15 AM Subject: Renew the contract of the CEO	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مصفاة البترول الأردنية /جوبترول التاريخ: 27-10-2025 11:42:15 AM الموضوع: تجديد عقد الرئيس التنفيذي للشركة
His Excellency The Chairman Of The Securities Commission Dear Sirs, Kindly be informed that the Board of Directors in its meeting No. (8/2025) held on 26th October, 2025 has decided to Renew the contract of the CEO – Eng. Hasan Soud Ahmad Alheyari for a period of one year started on 1st December, 2025 till 30th November, 2026, noting that the contract is yearly renewable . With regards , Eng. Hasan Alheyari Chief Executive Officer	معالي رئيس هيئة الأوراق المالية الأكرم الموضوع: تجديد عقد الرئيس التنفيذي للشركة تحية طيبة وبعد،،، بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، يرجى إعلام معاليكم بأن مجلس إدارة الشركة قد قرر في جلسته رقم (2025/8) المنعقدة بتاريخ 2025/10/26 تجديد عقد الرئيس التنفيذي للشركة المهندس حسن سعود احمد الحياري لمدة عام اعتبارامن تاريخ 2025/12/1 ولغاية 2026/11/30، علما بأن العقد قابل للتجديد سنويا وتفضلوا بقبول فائق الإحترام،،، المهندس حسن الحياري المهندس حسن الحياري الرئيس التنفيذي
26-10-2025	26-10-2025
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: أشرف الرماضنة	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: أشرف الرماضنة